
 
 

 

BRM.0012.9.10.2023 
 

 

Protokół  Nr  52/2023 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  24 października 2023 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36. 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia 10.00 – 10.30.         
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Wojciech Piniewski – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu UMI, 

2) Jolanta Bauk – pracownik w Wydziale Oświaty i Sportu UMI, 

3) Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu. 

 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach 

Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 

osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 51/2023 z posiedzenia Komisji z 19 września 2023 r. 

4. Podsumowanie wyników sportowych za I  półrocze 2023 r.  

5. Stan przygotowania obiektów sportowych do sezonu zimowego.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 51/2023 z posiedzenia Komisji z 19 września 

2023 r. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 51/2023 z posiedzenia Komisji z 19 września  

2023 r.? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Podsumowanie wyników sportowych za I półrocze 2023 r. - stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Poinformował, że członkowie Komisji otrzymali ww. materiał na skrzynki e-mail. 

Otworzył dyskusję. Dodał jednocześnie, że materiał został przygotowany bardzo 

obszernie i solidnie. Podkreślił, że ogromny sukces odniósł w tym półroczu znany 

inowrocławski sportowiec, który weźmie udział w Igrzyskach Olimpijskich w Paryżu.  
 

Wojciech Piniewski – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Sukcesem inowrocławskiego sportowca będzie można chwalić się w I półroczu 

następnego roku. Dodał również, że dopóki będzie członkiem klubu inowrocławskiego 

to może liczyć na wsparcie, m.in. w formie stypendium Prezydenta.  

 

Ad 5. Stan przygotowania obiektów sportowych do sezonu zimowego - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Przedstawił materiał. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Otworzył dyskusję.  
 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Zaproponował, aby Skate Park w Inowrocławiu, z uwagi na trudności w utrzymaniu był 

płatny, lecz podobnie jak w Warszawie, aby był wykonany w lepszej jakości np. lepsze 

oświetlenie oraz podłoże.  
 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Odpowiedział, że jest to dobry pomysł, lecz nie jest pewien, czy to rozwiązanie by się 

sprawdziło.  
 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Zasugerował, że musi być sprawny monitoring, aby Skate Park mógł być utrzymany 

w dobrym stanie.  
 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Dodał, że utrzymanie Skate Park jest bardzo kosztowne, ale chciałby, aby to miejsce 

było nadal dostępne dla mieszkańców Inowrocławia.  
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Wojciech Piniewski – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Zasugerował, aby spotkać się i porozmawiać z Komendantem Straży Miejskiej  

w  Inowrocławiu na temat monitoringu przy Skate Parku.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Zapytał, czy jest szansa, aby wymienić stary agregat przy lodowisku na nowy.  
 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Odpowiedział, że na ten moment nie ma takiej możliwości.  
 

Wojciech Piniewski – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Zapytał jaki jest koszt nowego agregatu.  
 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Odpowiedział, że nie wie. Dodał, że zmieniły się przepisy dotyczące czynnika 

chłodzącego w agregatach, czyli klimatyzacje w samochodach, klimatyzacje miejskie 

są teraz uzupełniane czynnikiem, który nie szkodzi warstwie ozonowej. Koszt tego 

czynnika jest bardzo duży. A stary agregat posiada jeszcze stary czynnik, którego nie 

można używać, bo jest zakazany z punktu widzenia środowiska. Ponadto dodał, że 

przygotuje dwa warianty rozwiązania. Pierwszy to taki doraźny na ten czas 

uruchomienia obiektu i drugi całkowitej modernizacji tego miejsca i wymiany agregatu 

na nowy.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było.  

 

Ad 7. Sprawy bieżące.  
 

Wojciech Piniewski – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Czy ktoś z członków Komisji ma jakieś sprawy bieżące? 
 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Zapytał, czy zostały poczynione jakieś kroki w temacie street workout, o którym 

wspominał w ubiegłym roku. Przypomniał, że zgłosili się do niego mieszkańcy Osiedla 

„Rąbin” z prośbą, czy można byłoby rozważyć bądź począć  jakieś działania, aby taka 

strefa street workout powstała na Rąbinie lub chociaż rozbudować tą strefę, która jest 

przy placu zabaw „Miś”.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Tematem tym miała się zająć poprzednia pani dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Inowrocławiu. Miało to być sprawdzone, czy w ogóle jest taka możliwość. 
 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Poinformował, że nie zna tego tematu, a ten teren nie jest własnością Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Inowrocławiu. 
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Wojciech Piniewski – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Zaproponował, aby w tym temacie porozmawiać z Naczelnikiem Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

 
Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

/-/ Waldemar Kwiatkowski 

 

Protokółowała 

 

/-/ Monika Kozioł 


